
 

 
Styremøte torsdag 08.06.23 
Til stede: Ivar, Kai, Palmar, Vidar, Tormod  

 

 

Sak 1 Hundeutvalget 

Hundeutvalget har i sommer planlagt miljøkvelder for hunder og aversjonsdressur mot sau i juni og 
juli. Datoer for dette er publisert i aktivitetskalenderen på hjemmesida.  

I august skal Fosenprøven Høst gjennomføres. Forberedelser til dette arrangementet er i full gang.  

Sak 2 Fiskeutvalget 

Nordelva åpner fra 15. juni. Døgnkort selges via inatur.no, som i fjor. Døgnkvoten er satt til én laks.  

Det er gitt dispensasjon fra statsforvalteren fra kravet om organisering for å kunne åpne Nordelva. 
Alle signaler tyder på at dette er siste gang det gis en sånn dispensasjon. Stjørna JFF håper at 
grunneierne har fått dette i orden til sesongen 2024. Denne usikkerheten gjør at det ikke er 
økonomisk forsvarlig å gjennomføre nødvendig vedlikehold rundt elva før vi eventuelt har fått på 
plass en avtale med lengre tidshorisont. En sånn avtale gir anledning til å søke økonomisk støtte for å 
ruste opp rundt elva.  

Sak 3 Ungdomsutvalget 

Ungdomsutvalget har et ønske om å gjennomføre en aktivitetsdag i Nordelva. Sivert går i dialog med 
fiskeutvalget for å planlegge dette.  

Sak 4 Jaktutvalget 

Det ble gjort forsøk på å gjennomføre Fosenkarusell runde 1, dessverre ble dette avlyst på grunn av 
værforholdene. Jaktutvalget kommer tilbake med ny dato for arrangementet.  

Jaktsimulatoren i Hasselvika har nå startet opp. Vi vil komme tilbake med rutiner for booking av tid 
når dette er avklart. Vidar sjekker opp dette med velferdsbygget i Hasselvika. Informasjon legges ut 
på hjemmesida vår. 

Sak 5 Status skytehall Haugamyran 

Det er gjennomført to felles planleggingsmøter med Sørfjorden skytterlag og Rissa pistolklubb. Vi har 
landet en løsning vi jobber videre med. Lagene kommer til å jobbe videre med å finne løsning for 
finansiering og drift av en framtidig skytehall. Forutsetning for å gå videre med planene er at det er 
økonomisk forsvarlig.  

 

 


